

Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [7/1- 2025]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Vigga, Anna, August, Laura, Amanda, Hans, Rikke, Sophia, Carmen, Caroline og Sejer

Fraværende: Agnes

Referent: Vigga

Dagsorden

- 17:15: Velkomst v. Anna
- 17:20: Bordet rundt
 - August: ingen sciencepulje og intet sciencemøde siden sidst.
 - Vigga: svaret på mail, kigget på ansøgning
 - Laura: undersøgt muligheder for t-shirts og muleposer.
 - Sophia: skrevet rundt til foreninger for at gøre klart at de skal tage kontakt til hende.
 - Rikke: Tutororienteringsmøde 6/1-25. Godt med både nye og gamle ansigter.
 - Sejer: Undersøgt mikroovn-situationen, og er fortsat på opgaven.
 - Hans: Søgt penge ved DM og IDA og venter stadig på svar. Er i gang med at finde ud af hvilket lokale der skal være naturmøde i, og får svar i løbet af uge 4.
 - Amanda: delt ting på SoMe.
 - Anna: svaret på mails og indkøbt toaster.
 - Agnes: har ringet til Danske Bank. De 500 kr. gebyr er grundet en ny lov fra 2024 som gør det dyrere at ændre mitID. Så det kommer til at blive dyrere at skifte kasser hvert år.
 - Caroline: julebanko i fnis, hvor der var egenbetaling for pladerne, og folk var villige til at betale
- 17:30: Retningslinjer for ansøgninger v. Anna
 - Fn medlemmer får kun penge til deres egenbetaling
 - Kvittering skal vedhæftes

Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende den 7/1 2025

- 17:40: FN-puljeansøgning kulibri efterrus v. Vigga
 - Depositum skal ikke indgå, ændringer til ansøgningen, 106 til hvert FN-medlem. Vigga skriver tilbage til mail om ansøgningen.
- 17:50: Bachelor event v. Anna
 - Skrevet til Per (IFRO) var ikke interesseret, da det ville være for stor hjælp. IFRO har allerede et arrangement.
 - Kirsten (PLEN) var interesseret og ville give al den hjælp hun kunne.
 - Der skrives til FB for at undersøge om de også vil være med til arrangementet.
 - Et forslag til dato skal være før 26. marts. Fra uge 6 . Anna skriver til Kirsten.
- 18:00: mad
- 18:30: Vedtægter v Anna
 - Ændre vedtægter for at kunne ændre vedtægter hurtigere. Forslag om at det bliver det første ved generalforsamlingen eller skulle vi lave en ekstraordinær forsamling eksempelvis i en frokostpause. Ekstraordinær generalforsamling bliver den 10. februar kl 17:15-17:30. Amanda lægger det ud på SoMe. Vigga lægger det ud på hjemmesiden.
 - Der laves et onlinemøde for at formulere vedtægtsændringer. Det er 30. januar kl. 10. Carmen er tovholder, Anna og Sophia møder begge op.
- 19:00 Hævelse af kontingent v Anna
 - Det blev taget op til generalforsamlingen, og vi lovede at tage det op til bestyrelsesmødet. Nogle siger : dårligt signal når det allerede er blevet nedstemt, og da det allerede er svært at væрге medlemmer.
 - Vores opgave skal være at vise at det kan betale sig at være med, og det har vi brug for at gøre i hvert fald det næste år. Det tages op igen næste år.
- 19:30: Tjek af medlemskab til evaluerings-toast v. Anna
 - Fra sidst aftalte vi den 15. jan.
 - Laura, Anna, Amanda (måske Hans, Vigga, Sophia og Carmen)
 - Skal vi give til ikke-medlemmer? der er fordele og ulemper. Vi vil gerne være opmærksomme på kun at give til medlemmer, så der er tydelige fordele ved at være med. F.eks lave skilte hvor der står "Gratis kaffe til alle der har evalueret" og "Toast til alle FN-medlemmer der har evalueret". Vi vil gerne have folk til at melde sig ind.
- 19:35: Mad til næste møde
 - 10. februar. Caroline, Rikke og Vigga
- 19:40: Evt
 - Cph film festival

Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende den 7/1 2025

- 20% til alle medlemmer. Der skrives for mere information. 19.-30. marts. Anna samler op.

August undersøger at have konto igennem sciencerådet. Undersøge om vi skal skifte bank.

